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PROTOKÓŁ  

z  V SESJI RADY GMINY  BRĄSZEWICE, 

która odbyła się w dniu 27 marca 2019 roku 

w sali konferencyjnej przy Gminnej Bibliotece Publicznej w Brąszewicach 

 

Otwarcie obrad – godz. 1000, zamknięcie – godz. 1235. 

Na ustawowy stan rady – 15 Radnych, udział w obradach brało 15 Radnych – lista obecności w 

załączeniu do protokołu.  

 

Ponadto w obradach udział brali: 

Wójt Gminy – Karol Misiak 

Sekretarz Gminy – Agnieszka Drzazga 

Skarbnik Gminy – Krzesisława Kamińska 

Radca Prawny – Andrzej Frontczak 

Kierownik GOPS w Brąszewicach – Teresa Płucienniczak 

Komendant Komisariatu Policji w Błaszkach – Tomasz Jamiński  

Sołtys Sołectwa Błota 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie obrad V sesji Rady Gminy. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z III i IV sesji Rady Gminy. 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 
5. Wnioski, informacje i zapytania radnych. 
6. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Brąszewice. 
7. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny za 2018 rok. 
8. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie  oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Gminie Brąszewice za 2018 rok. 
9. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Brąszewicach za 2018 rok. 
10. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Brąszewice w roku 2018. 
11. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Brąszewice 

w roku 2018. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Gminie Brąszewice na rok 2019. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 

Gminie Brąszewice na rok 2019.  
14. Sprawozdanie z udzielonych dotacji celowych na dofinansowanie budowy studni wierconych  i 

przyłączy kanalizacyjnych do nieruchomości położonych na terenie Gminy Brąszewice za rok 2018.  
15. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Brąszewice z organizacjami 

pozarządowymi.  
16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt w Gminie Brąszewice na rok 2019.  
17. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2019 rok. 
18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej. 
19. Podjęcie uchwały w sprawie zorganizowania wspólnej obsługi finansowej przedszkola i szkół 

prowadzonych przez Gminę Brąszewice. 
20. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Brąszewice na 

2019 rok. 
21. Sprawy różne. 
22. Zamknięcie obrad V sesji Rady Gminy. 
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Ad. 1  

Po stwierdzeniu prawomocności obrad na podstawie listy obecności, otwarcia obrad V sesji Rady 

Gminy dokonał Przewodniczący Rady Adam Sowizdrzał. Powitał Radnych oraz zaproszonych gości 

biorących udział w obradach.  

Ad. 2   

Wójt Gminy poprosił o rozszerzenie porządku obrad o punkty:  

- Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego. 

- Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla przewodniczących organu wykonawczego 

jednostki pomocniczej. 

Wójt Gminy poprosił o udzielenie głosu Komendantowi Komisariatu Policji w Błaszkach, aby móc 

sprawnie przedstawić informację o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy 

Brąszewice. 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z brakiem uwag podał pod głosowanie porządek obrad po 

rozszerzeniu. W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem 

proponowanego porządku obrad głosowało 15 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za 

przyjęciem proponowanego porządku obrad. 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD (po zmianie) 

1. Otwarcie obrad V sesji Rady Gminy. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z III i IV sesji Rady Gminy. 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 
5. Wnioski, informacje i zapytania radnych. 
6. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Brąszewice. 
7. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny za 2018 rok. 
8. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie  oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Gminie Brąszewice za 2018 rok. 
9. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Brąszewicach za 2018 rok. 
10. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Brąszewice w roku 2018. 
11. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Brąszewice 

w roku 2018. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Gminie Brąszewice na rok 2019. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 

Gminie Brąszewice na rok 2019.  
14. Sprawozdanie z udzielonych dotacji celowych na dofinansowanie budowy studni wierconych  i 

przyłączy kanalizacyjnych do nieruchomości położonych na terenie Gminy Brąszewice za rok 2018.  
15. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Brąszewice z organizacjami 

pozarządowymi.  
16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt w Gminie Brąszewice na rok 2019.  
17. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2019 rok. 
18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej. 
19. Podjęcie uchwały w sprawie zorganizowania wspólnej obsługi finansowej przedszkola i szkół 

prowadzonych przez Gminę Brąszewice. 
20. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Brąszewice na 

2019 rok. 
21. Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego. 
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22. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla przewodniczących organu 
wykonawczego jednostki pomocniczej. 

23. Sprawy różne. 
24. Zamknięcie obrad V sesji Rady Gminy. 
 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z III i IV sesji Rady Gminy. 

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z III i IV sesji Rady Gminy. 

Ad. 4   

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności między sesjami w okresie od 27 grudnia 

2018 r. do 26 marca 2019 r.  

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 

Ad. 5  Wnioski, informacje i zapytania radnych. 

Radny Antoni Sowizdrzał zgłosił zły stan drogi w m. Gałki. 

Radny Jan Świątek zgłosił zły stan drogi powiatowej i poboczy w m. Błota, dziury w drodze gminnej w 

m. Błota i Kosatka. 

Radny Łukasz Dąbek zgłosił niedziałającą latarnie na ul. Sieradzkiej oraz dziury w drodze na ul. Polnej. 

Radny Andrzej Smok poinformował o braku tablicy z nazwą miejscowości w m. Pędziwiatry. 

Radny Remigiusz Ubycha zgłosił zły stan poboczy na ul. Starowiejskiej oraz dziury w drodze na ul. 

Wojkowskiej. 

Radna Zdzisława Komenda zgłosiła przewrócony znak w m. Chajew oraz potrzebę równania drogi w m. 

Chajew. 

Radna Justyna Brąś podziękowała za naprawę ul. Leśnej i odmulenie rowów oraz zgłosiła zły stan drogi 

powiatowej na ul. Zabrodzie. 

Radny Józef Przezak podziękował z równanie drogi Przedłęcze – Sokolenie oraz zgłosił potrzebę 

równania drogi Przedłęcze – Pluty. 

Radny Antoni Sowizdrzał zgłosił zły stan poboczy przy drodze powiatowej Brąszewice – Żuraw. 

Radny Adam Laskowski podziękował za poprawienie stanu dróg w m. Czartoria i w m. Wólka 

Klonowska. Zgłosił potrzebę równania drogi Czartoria – Lisy. 

Radny Adam Sowizdrzał zgłosił ubytki w drodze w m. Bukowiec. 

Radna Zdzisława Komenda zgłosiła dziury w drodze w m. Chajew Kolonia. 

Radna Grażyna Dobruchowska zgłosiła zły stan drogi powiatowej Czartoria – Godynice. Dodatkowo 

zgłosiła potrzebę wykonania przejścia dla pieszych oraz progu zwalniającego w m. Godynice. 

Radny Józef Toruński zgłosił zły stan poboczy i drogi powiatowej Żuraw – Kamieniki, potrzebę napraw 

dróg gminnych w m. Salamony i w m. Pokrzywniaki. Podziękował za naprawę drogi w m. Sowizdrzały 

oraz za pomoc w zakupie blachy na dach sali OSP. 

Wójt Gminy poinformował, że wszystkie zgłoszenia zostaną przekazane do realizacji zgodnie z 

kompetencjami. Poinformował, że Radny Powiatowy Michał Ławniczak mimo kolejnego zaproszenia na 

sesję, nie pojawił się na obradach. 

 
Ad. 6  
Komendant Komisariatu Policji w Błaszkach – Tomasz Jamiński podziękował za zaproszenie na sesję 

Rady Gminy oraz przedstawił informację o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie 

Gminy Brąszewice.  
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Wójt Gminy podziękował Komendantowi za przybycie oraz przedstawienie raportu. Dodatkowo złożył 

na ręce Komendanta podziękowania dla dotychczasowego dzielnicowego Pana Jarosława Sucherskiego 

za codzienną współpracę i troskę o bezpieczeństwo mieszkańców Gminy Brąszewice. 

Ad. 7  
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Radni w materiałach na sesję otrzymali sprawozdanie z 

realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny za 2018 rok. 

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 

Ad. 8  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Radni w materiałach na sesję otrzymali sprawozdanie z 
realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie  oraz Ochrony Ofiar Przemocy w 
Gminie Brąszewice za 2018 rok. 
Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Radni w materiałach na sesję otrzymali sprawozdanie z 

działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Brąszewicach za 2018 rok. 

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Radni w materiałach na sesję otrzymali sprawozdanie z 

realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie 

Brąszewice w roku 2018. 

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Radni w materiałach na sesję otrzymali sprawozdanie z 

realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Brąszewice w roku 2018. 

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w obradach (11:00) 

 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Brąszewice na rok 2019. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr V/23/2019 z dnia 27 

marca 2019 r. w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Gminie Brąszewice na rok 2019. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Brąszewice na rok 2019. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr V/24/2019 z dnia 27 

marca 2019 r. w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 

Brąszewice na rok 2019. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 
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Ad. 14 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z udzielonych dotacji celowych na dofinansowanie budowy 

studni wierconych  i przyłączy kanalizacyjnych do nieruchomości położonych na terenie Gminy 

Brąszewice za rok 2018. 

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 
Ad. 15 

Sekretarz Gminy przedstawiła sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Brąszewice z 

organizacjami pozarządowymi. 

Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 
Ad. 16 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w Gminie Brąszewice na rok 2019. 

Radni przeprowadzili dyskusję dotyczącą chipowania, kosztów i zasad utrzymania psów w schronisku. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr V/25/2019 z dnia 27 

marca 2019 r. w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt w Gminie Brąszewice na rok 2019. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 17 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Gminy na 2019 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr V/26/2019 z dnia 27 

marca 2019 r. w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2019 rok. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 18 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej. 

Wójt Gminy poinformował, że decyzja dotycząca zbytu nieruchomości należy do Radnych. 

Radny Adam Laskowski przedstawił historię i lokalizację działki. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr V/27/2019 z dnia 27 

marca 2019 r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

(W protokole z głosowania imiennego z przyczyn technicznych – problemów z komunikacją urządzenia 

do głosowania-  nie został uwzględniony głos „ZA” Radnego Józefa Toruńskiego) 

Ad. 19 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zorganizowania wspólnej obsługi 

finansowej przedszkola i szkół prowadzonych przez Gminę Brąszewice. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr V/28/2019 z dnia 27 

marca 2019 r. w sprawie zorganizowania wspólnej obsługi finansowej przedszkola i szkół 

prowadzonych przez Gminę Brąszewice. 
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Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 20 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Brąszewice na 2019 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr V/29/2019 z dnia 27 

marca 2019 r. w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Brąszewice na 2019 

rok. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 21 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie funduszu sołeckiego. 

Wójt Gminy zwrócił się z prośbą o niewyodrębnianie funduszu sołeckiego na 2020 r. ze względu na 

planowane inwestycje. 

Radna Justyna Brąś zapytała o możliwości wykorzystania funduszu sołeckiego. Wójt Gminy udzielił 

informacji. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr V/30/2019 z dnia 27 

marca 2019 r. w sprawie funduszu sołeckiego. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 22 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie w sprawie ustalenia wysokości 

diet dla przewodniczących organu wykonawczego jednostki pomocniczej. 

Wójt Gminy zwrócił się z prośbą o podjęcie uchwały zwiększającej kwotę diety sołtysów, która od kilku 

lat nie była zmieniana. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 15 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr V/31/2019 z dnia 27 

marca 2019 r. w sprawie ustalenia wysokości diet dla przewodniczących organu wykonawczego 

jednostki pomocniczej. 

Uchwała oraz protokół z przeprowadzonego głosowania imiennego stanowi integralną część protokołu. 

Ad. 23 

Wójt Gminy w sprawach różnych: 

- przedstawił odpowiedzi od PZD na zgłoszenia i interpelacje Radnych dotyczące złego stanu dróg 

powiatowych, budowy zatoczki autobusowej w Brąszewicach oraz odśnieżania dróg powiatowych. 

- przedstawił odpowiedzi od PGE na zgłoszenia Radnego dotyczące złej jakości energii elektrycznej w 

m. Zadębieniec. 

- przedstawił pismo Sołtysa Sołectwa Brąszewice I skierowane do Starostwa Powiatowego w Sieradzu 

dotyczące złego stanu drogi na ul. Starowiejskiej. 

- przedstawił odpowiedzi od operatorów telefonii komórkowej na zgłoszenia Radnych dotyczące 

pogorszenia się zasięgu sieci komórkowych. 

- przedstawił pismo Izby Rolniczej Województwa Łódzkiego dotyczące wsparcia finansowego badań 

gleby dla rolników z terenu Gminy Brąszewice. Wyraził zdanie, że należałoby wspomóc rolników w 

przeprowadzeniu badań gleby. 
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Radny Łukasz Dąbek zapytał o szczegóły pogorszonej jakości wody z SUW Brąszewice. Sekretarz Gminy 

udzieliła informacji. 

Radny Józef Toruński przedstawił dwa pisma mieszkańców m. Pokrzywniaki dotyczące: 

- złego stanu drogi w m. Pokrzywniaki; 

- pomiarów geodezyjnych drogi w m. Pokrzywniaki. 

Radny Andrzej Smok zgłosił zły stan drogi powiatowej Zwierzyniec – Brąszewice. 

Radny Józef Toruński poinformował, że na terenie Gminy Błaszki pojawiają się spękania asfaltu na 

drodze relacji Pipie – Marianów.  

 

 

Ad. 24 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady V sesji Rady Gminy o godzinie 1235.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

Adam Sowizdrzał 

Protokołował:  

S. Domagała 

 

Przebieg sesji transmitowany był w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Brąszewice: 

www.braszewice.bip.net.pl 


